
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-03-05, § 7 

 

 Tid Måndagen den 5 mars 2012 kl 16.30 – 16.55 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 12 mars 2012 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

 

Billy Östh (M) 

Anna Cederschiöld (M)  §§ 7-15 

Lennart Jansson (M) 

Per Altenberg (FP) §§ 8-15 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Sebastian Wiklund (V) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Mikael Eskman (M)  för Peter Jönsson (M) 

Erik Hafström (M)  för Anna Cederschiöld (M) §§ 1-6 

Petter Krönmark (M) för Elisabeth Svensson (C) 

Lloyd Lindgren (Fp) för Per Altenberg (FP) §§ 1-7 

 

Ersättare: 

Erik Hafström (M)  §§ 7-15  

Tom Hedrup (M) 

Lloyd Lindgren (Fp) §§ 8-15 

Jeanette Hemmingsson (S)  

Karin Falk (S) 

Daniel Almgren (MP) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Anita Granlund, Jonas Holmer, Eva Olofsson, 

Pontus Werlinder, Daniel Öhman. Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel biträdande 

borgarrådssekreteraren David Lindberg. Personalföreträdarna Lillemor Öhman och 

Lotta Häger närvarade §§ 1-11 samt §§ 14-15 

 



  

 
 § 7 

Åtgärder för förbättrad tillgänglighet till Rådssalens åhörarläktare i 
Stadshuset. Genomförandebeslut                                                                                                         
Dnr 4.2.1-104/2012 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden uppdrar åt kontoret att genomföra förlängning av 

 Tornmuseets hiss med därtill hörande åtgärder, för att förbättra tillgängligheten 

 till Rådssalens åhörarläktare i Stadshuset, till en investeringskostnad av 3,0 

 miljoner kronor. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 13 februari 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Billy Östh 

m.fl. (M), vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP) och Sebastian Wiklund (V) 

enligt följande: 

 

 Vi ser mycket positivt på att tillgängligheten till åhörareläktaren i Stadshuset 

 förbättras. Vi menar att all otillgänglighet är diskriminering och bör åtgärdas. 

 Det är mycket viktigt att alla medborgare kan ta full del i hela samhället och i 

 demokratiska samtalet.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


